
Jegyzőkönyv 

Tárgy: EISZ küldöttgyűlés tagértekezlet 

Időpont: 2021.11.16, 14 óra 15 perc  

Helyszín: MS Teams értekezlet  

Jelenlévők: MS Teams export alapján  

 

Dr. Danyek Miklós elnök köszönti a résztvevőket. Jegyzőkönyv vezetőnek a jelenlévők megválasztották 
Karacsi Márkot, jegyzőkönyv hitelesítők Pauló Bence és Görgey Péter lettek. Az elnök megállapította, 
hogy a jelenléti ív alapján a tisztújító taggyűlés határozatképes. 

1. Beszámoló a szakosztály 2020-2021. időszakban lezajlott eseményeiről, rendezvényekről 

Dr. Danyek Miklós megtartja az elmúlt időszak (2020-2021) beszámolóját. 

Rendezvények, események 

o 2020. évi 11. Elektrotechnika lapszám iró-olvasó találkozó  

A járványhelyzet miatt személyes találkozókat nem lehetett rendezni, így az EISZ életre 
hívta a nagy sikerű Hiedelmek vs Valóság című online szakmai esteket. 

o 2021. Q2 – Hiedelmek vs Valóság – Kiberbiztonság (online) 
o 2021. Q2 – Hiedelmek vs Valóság – Akkumulátoros energiatárolás, elektromobilitás 

(online) 

A jó példát követve a MEE, több olyan szakmai esetet is rendezett, amelyen a 
szakosztályok mutatkozhattak be egy-egy online szakmai est keretében. 

o 2021. második-harmadik negyedév : Mi van a fogyasztásmérő helyek körül? 
o 2021. második-harmadik negyedév : Érintésvédelmi MUBI bemutatkozása 
o 2021. második-harmadik negyedév : Elektrosztatikai MUBI bemutatkozása 

Haddad Richárd 2021 nyarán lemondott mind az EISZ-ben mind a MEE-ben viselt 
tisztségeiről. 

Idén két EISZ tag is kapott elismerést a MEE-től, Görgey Péter Zipernowsky díjat, Karacsi 
Márk pedig Bláthy díjat kapott. 

o 2021. szeptember 23. – Szerencsére jelenléttel és nagy sikerrel került 
megrendezésre. Az EISZ egy szekcióval képviseltette magát (kiberbiztonság) 
 

o 2021. november.09. - Sajnálatos módon az idei „jelenléti” VIF a résztvevő cégek 
sorozatos visszalépése miatt elhalasztásra került. A VIF online formában kerül majd 
megrendezésre december hónap folyamán. 
 

o 2021. harmadik negyedév: A tervezett Soroksári storage látogatás jövő tavaszra 
tolódott a fogadó kérésére 

 

o 2021-es EISZ lapszám: Karacsi Márk köszönetet mond a cikkíróknak, valamint 
tájékoztatja a résztvevőket, hogy a lapszám megjelenéséhez szükséges cikkek döntő 
többsége már beérkezett, így a lapszám sikeres megjelenése garantálható.  

  



SeConSys: 

Görgey Péter ismerteti az idén 3 éves SeConSys jelenlegi helyzetét. Tavaly decemberben elkészült és 
kiadásra került a kiberbiztonsági kézikönyv, valamint két munkabizottság dolgozik (technológiai és 
szabályozási MUBI) folyamatosan. A SSeConSys jogi személyiséggel nem bír, ezért van szükség arra, 
hogy e tekintetben az EISZ járjon el helyette, ahol ez szükséges (pl.: webszerver bérleti díjak fizetése). 
Az együttműködés keretében a SeConSys tagok is megkapják az EISZ hírleveleket, valamint több 
közös rendezvényt is tartottunk már. 

 

Rendszerszintű MUBI témája: 

• A MEE elnökségének eljuttattuk a szükséges adatokat, információkat, de sajnos ez a téma 
jelenleg elakadt. 
 

Tisztújítás 2022: 

• Danyek Miklós felkéri a hallgatóságot, hogy kezdjen el gondolkodni a tisztújítás kapcsán 
esetlegesen szükséges pozíciókról, jelölésekről.  

EISZ bizottsági részvételek: 

• Az EISZ több bizottságban is aktívan részt vesz (díj, szakmai tudományos, oktatási 
bizottságok, valamint Elektrotechnika rovatvezető) 

Egyéb témák 

Az adattisztítás ellenére stabil tagsági mag van, kb. 80 fő körül. Pártoló tagok szám a SeConSys révén 
jelentősen nőtt. Elindult a #MEE net, ahol folyamatosan frissülő tartalom mellett lehet nyomon 
követni az egyesület híreit, eseményeit. 

2022. évi tervek ismertetése 

 

2022. évi tervezett rendezvények 

• 2022. Q1: Soroksári Storage látogatás 

• 2022 Q1: MVM csoport „Smart City és Energiaközösségek” pilot projektek bemutatása 

• 2022 Q2: Jysk hipermodern logisztikai raktár látogatás 

• 2022 Q2: Pécsi KDSZ trénig szimulátor alkalmazásának megtekintése 

• 2022. májusa: VIF megtartása remélhetőleg jelenléttel 

  



2. Beszámoló a 2020-as év pénzügyi alakulásáról 

Az EISZ gazdálkodása 

• Továbbra is „Tesco gazdaságos” módon működik a szakosztály. A SeConSys miatti egyszeri és 
folyamatos kiadások megnőttek, azonban a SeConSys által hozott tagok támogatása bőven fedezi 
ezen költségeket. 

3. Szavazás a beszámolók elfogadásáról 

 

A megjelentek a beszámolót egyhangúlag elfogadták. 

 

Dr. Danyek Miklós a tagértekezletet bezárta. 

 

Budapest, 2021. november 16.  

 

A jegyzőkönyvet készítette:  

 

 

………………………………………… 

Karacsi Márk 

  

Hitelesítette:  

 

 

 

 

…………………………………………… 

Pauló Bence 

 

………………………………………… 
Görgey Péter 

 


